



Issue #7: “New Zealand’s Archives”

JUDITH HORNABROOK

RÉSUMÉ

Le développement archivistique de la Nouvelle-Zélande, petit pays à faible population, n’a pas été très remarquable jusqu’à maintenant. La situation change cependant grâce à l’action des professionnels du métier, notamment l’Archives and Records Association of New Zealand (ARANZ). C’est d’ailleurs cette dernière qui a chargé l’Archiviste fédéral du Canada de rédiger un rapport, publié en 1978, sur les besoins archivistiques de leur pays.

ABSTRACT

New Zealand is a small country with an even smaller population; consequently, the development of archives in the country has not been remarkable. The situation is, however, changing thanks to professional archivists and the Archives and Records Association of New Zealand (ARANZ). In fact, ARANZ commissioned the Canadian Federal Archivist to write a report – published in 1978 – on the country’s archival needs.